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                 Σελίδα 1 από 2 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

Αθήνα, 2 Οκτωβρίου 2023 
 
 

Προς: τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Νικόλαο Δένδια 

Θέμα: «Μετοχικό Ταμείο στελεχών των Ε.Δ.» 
 
 
 
 

Κύριε Υπουργέ, 

 

 

Σύμφωνα με το άρθρο 30γ του Ν.1264/1982, τα στελέχη των Ε.Δ. έχουν το 

δικαίωμα να συμμετέχουν στα Συμβούλια των Μετοχικών ταμείων ως πλήρη μέλη. 

Ωστόσο, μέχρι και σήμερα, ο νόμος αυτός δεν έχει εφαρμοστεί και οι Ε.Δ. δεν έχουν 

κανέναν εκπρόσωπο στα διοικητικά Συμβούλια, όπως υποχρεωτικά προβλέπεται.  

Ως εκ τούτου, λοιπόν, η μη εκπροσώπηση των στελεχών των Ε.Δ. στα 

Συμβούλια ενδεχομένως και να καθιστά τις αποφάσεις των Μετοχικών ταμείων ως 

μη νόμιμες. 

Επιπλέον, με τον ΝΟΜΟ ΥΠ’ ΑΡΙΘΜ. 5018 ΦΕΚ Α 25/9.2.2023, συστήθηκε ο 

Ειδικός Λογαριασμός Πρόνοιας Στρατού Ξηράς και των Κοινών Σωμάτων, δίχως να 

υπάρχουν μελέτες σκοπιμότητας και βιωσιμότητας που να δικαιολογούν τη σύσταση 

των λογαριασμών αυτών, για την κάλυψη δαπανών που καλύπτονταν έως σήμερα 

από την Υπηρεσία ή τα Μετοχικά ταμεία. 
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Με δεδομένα τα παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Σκοπεύετε να εντάξετε τα στελέχη των Ε.Δ. στα Συμβούλια των Μετοχικών 

ταμείων ως πλήρη μέλη, όπως προβλέπεται στο άρθρο 30γ του 

Ν.1264/1982; 

 

2. Θα προβείτε στην κατάργηση των Ειδικών Λογαριασμών Πρόνοιας Στρατού 

Ξηράς (Ε.Λ.Π.Σ.Ξ.), Πολεμικού Ναυτικού (Ε.Λ.Π.Ν.) και Πολεμικής Αεροπορίας 

(Ε.Λ.Π.Π.Α.) όταν δεν υπάρχουν μελέτες σκοπιμότητας και βιωσιμότητας που 

να δικαιολογούν την σύσταση των λογαριασμών αυτών, για την κάλυψη 

δαπανών που καλύπτονταν έως σήμερα από την Υπηρεσία ή τα Μετοχικά 

ταμεία; 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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